
SKOLEBESTYRELSESMØDE PÅ KOLDBY 
SKOLE
Mødedato 30. oktober 2024

Kl. 17.00-19.00 i medarbejderlokalet

Skolebestyrelsen:

Emira S. Nedergaard (Emma 0A, Naja 3A) - Formand (Kontaktperson oa)

Betina Sørensen (Alexander 0A, Emilie 2A) - Næstformand (Kontaktperson 2A, sfo)

Susan Madsen (Freia 2A, William 5A) (Kontaktperson 5A)

Annette Kollerup Konge (Carl 1A, Ida 1A) (Kontaktperson ia)

Sune Vestergaard (Lærke 1A, Emilie 6A) (Kontaktperson 6A)

Dennis Lyhne Andersen (Nicklas 4A) (Kontaktperson 4A)

Abdul-Rafik Zangshini Manzah-lddi (Aidah 1A, Wunnam 3A) (Kontaktperson 3A)

Forvaltningen:

Per Overgaard, Chef for skole og dagtilbud

Koldby Skole:

Konst. Skoleleder Gert S. Petersen

Afdelingsleder Dorte B. Olesen

Dorthe S. Riis, medarbejderrepræsentant

Marianne R. Pallesgaard, medarbejderrepræsentant.



Referent: DBO

Ordstyrer og billedansvarlig til FB: MM

Fraværende: Anette, Dennis, DR, MM

(Der vil være kaffe, the, sodavand, slik mm til mødet)

1. Processen for ansættelse af ny skoleleder v/Per Overgaard (15 min.)

SB beskrive nogle “dots” på hvad vi finder vigtigt.

Opslag ultimo uge 45

8/12 Frist for ansøgning

9/12 Udvælgelse af ansøgere -

11/12 1. samtalerunde

- Indhentelse af referencer og test

17/12 2. samtalerunde

Primo februar ansættelse ny skoleleder

SB sender ønsker til stillingsannonce til Gert

2. Orientering om specialområdet v/Per Overgaard

Per Overgaard orienterer om forvaltningens overvejelser og strategi.

Behov for specialpædagogisk efteruddannelse

Der tilføres ikke yderligere økonomi

Behandlet politisk februar 2024

Der bliver pt. født ca. 60 børn færre i Thisted Kommune pr. år.



Gennemgang af Thisted kommunes special tilbud

- især tilgang til Trombakken er stigende

- autisme diagnoser er især stigende

Flere børn kommer i specialtilbud - procentvis stigende. Specialområde og 
Folkeskolen har fælles pulje - procentvis er andelen til specialområdet 
stigende.

Pt. overvejelser om hvorvidt specialbørn og tilhørende økonomi kan 
“rummes” i folkeskolen.

Der er udarbejdet PVC rapport - med forskellige anbefalinger.

Opsamling i BFU primo 2025

3. Seneste nyt/Siden sidst (20 min.)

Gert præsenterer sig selv - og fortæller om sine første uger på Koldby 
skole.

Gert ønsker “økonomi” på dagsorden til næste SB-møde

Økonomi:

- børnetal kritisk
- økonomisk “skulle” vi have haft samlæst endnu 2 klasser

4. Ønsker til næste dagsorden (5 min)

5. Eventuelt

Dennis ønske at træde ud af skolebestyrelsen

Medlemmer deltager i Folkeskolernes dag


